
Kapvlakte is een nieuw woord in onze taal 

Duinstichting-voorzitter Joke Volkers sprak in Provinciale Staten, waar ik zelf ook een bijdrage aan 

leverde. Het kappen van bossen volgens de bossenstrategie loopt gesmeerd, begrijp ik. Maar het 

planten van nieuwe bossen blijft grotendeels bij beloften. Joke vraagt dan ook om het boskappen weg 

te laten uit het nieuwe beheerplan. Logisch toch, of niet soms? 

 

 

Ten hemelschreiend        Februari 2024 

Ik zag hem helemaal 

die grote kapvlakte 

de zon kwam op  

de donkere aarde 

              werd verplaatst 

er wordt gewerkt 

                 in onze duinen 

 

 

 

nu ook nog het Leeuwenkuilbos 

            die grote diamant 

kraamkamer van de  

                        dennenorchis 

een bos met toekomst 

                                                        

          die dennen horen     

hier niet, zeggen ze 

hm… niet eens 



een héle goeie smoes 

       

Henriëtte Henskens 

 


